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Datum 19 juni 2019
Locatie Kulturhus De Borg te Babberich

Aanwezig
Plv. Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen
Commissiegriffier: mevr. E.H. Hondelink-Rinsma
Leden: dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes 

(Lokaal Belang); dhr. E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. H.A. Bulten 
(Lokaal Belang); dhr. F.B.M. Evers (CDA); dhr. J. de Nooij (CDA); dhr. A.M. 
Meijer (CDA); dhr.  M.R.A. Lap (PvdA); dhr. W.J. Snelders (VVD); dhr. E.R. 
van der Schaft (SP); dhr. E. Verkampen (D66); dhr. H.L.M. Meijer (Sociaal 
Zevenaar); dhr. M.C. Wikkerink (GroenLinks)

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. B.M. Elfrink; mevr. C.M. Koers-de Graaf; dhr. 
J.W.H. Winters

Overige aanwezigen: Insprekers: dhr. F. de Hair (voorzitter Zwik 2.0); mevr. S. Croes 
(Liemers++); dhr. I. Gelsing (Recron); dhr. E. Metz (Dorpsraad Lathum); 
dhr. B. Kagei (AB-lid  Reinigingsdienst De Liemers)

Afwezig met kennisgeving: dhr. H.T.W. Visser (voorzitter); dhr. B.J.F.M. van der Kroon (CDA)

1. Opening en vaststellen agenda

De vergadering wordt geopend. In verband met de inspraak van vanavond op agendapunten 5 (deze staat 
al vooraan) en 9 stelt de voorzitter voor agendapunten 8 (Economische visie de Liemers 2040 en opstellen 
Economische Agenda Zevenaar) en 9  (Beleidskader Vrijetijdseconomie) naar voren te halen. Omdat er 
een samenhang is tussen agendapunten 8 en 9 waarbij agendapunt 8 als eerste behandeld dient te 
worden, wordt ook agendapunt 8 naar voren gehaald. Beide onderwerpen worden dan besproken nà 
agendapunt 5. De commissie stemt in met het voorstel en de agenda wordt met deze wijziging 
vastgesteld.  

2. Inspraak

Algemeen: de inspreekteksten  van alle insprekers bij de diverse agendapunten zijn in iBabs en op de website 
toegevoegd aan de agenda van deze vergadering bij het agendapunt “inspraak”.

De heer Metz, voorzitter van de Dorpsraad Lathum,  spreekt namens de inwoners van Lathum in over het 
voornemen van het Waterschap Rijn en IJssel om 2 windturbines te plaatsen bij de AVR op Innofase 
Duiven. Hij laat weten dat de inwoners op zich niet tegen het plaatsen van windturbines zijn, maar niet op 
de beoogde locatie vanwege het feit dat er een gevaar voor de volksgezondheid dreigt omdat de turbines 
vlakbij de schoorsteen van de AVR komen te staan en dientengevolge de rook van de schoorsteen sneller 
naar de grond komt richting de woningen. Er zijn door de inwoners ook alternatieve locaties 
aangedragen. De gemeenteraad van Duiven heeft een ontwerpverklaring van geen bedenkingen 
aangenomen.

De fracties stellen enkele  vragen aan inspreker over:
- het verloop van de gesprekken tussen Dorpsraad Lathum en de colleges van Duiven en Zevenaar
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- de toezeggingen over de locaties
- het oordeel van de Dorpsraad over de verstuurde brief van Zevenaar naar Duiven
- de vraag of er minder weerstand is indien gekozen wordt voor de alternatieve locaties
- de bereidheid van de Dorpsraad om met andere Dorpsraden breder mee te denken over 
energiemaatregelen als windturbines, zonnevelden etc. 
- de wijze van participatie in de keuze voor de locatie

Inspreker spreekt de wens uit naar de commissie dat Zevenaar een zienswijze indient en zich inzet voor 
alternatieve locaties (bijv. plaatsing iets ten oosten van de zuivering tegen het industrieterrein). Ook 
roept inspreker de gemeente op om de GGD uit te nodigen om een gezondheidsonderzoek te doen. 

Het CDA laat weten dit binnen de fractie te bespreken. 
 
College
College laat weten in gesprek te zijn met de Dorpsraad. Er zijn al gesprekken geweest met het 
Waterschap en er komt nog een vervolggesprek. College zegt eveneens bezorgd te zijn wat de 
volksgezondheid betreft en laat weten dat het uitvoeren van een gezondheidsonderzoek door de GGD 
een goede suggestie is. Het college zegt toe om hierover met de GGD in gesprek te gaan. In antwoord op 
de vraag of Zevenaar ook een zienswijze gaat indienen, laat het college weten eerst te willen afwachten 
wat het Waterschap precies gaat doen en wat de uitkomst van het onderzoek is. College wil een 
heroverweging doen als er een goede alternatieve locatie is. Mocht het nodig zijn een zienswijze in te 
dienen dan zegt het college toe dat deze binnen de vastgestelde termijnen en op tijd ingediend zal 
worden en dat de raad hierover dan geïnformeerd zal worden. 
Verder laat het college nog weten dat er in oktober een brede bijeenkomst georganiseerd zal worden over 
het beleid ten aanzien  van de omgevingswet/omgevingsvisie/duurzaamheid met de gemeenteraad, de 
dorpsraden en overige partijen (o.a. het Waterschap).

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van 22 mei 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Vaststellen termijnagenda en rappellijst toezeggingen en moties

De VVD vraagt naar aanleiding van de rappellijst (nrs. 2019-05 en 2019-012) waarom de nieuwsbrieven 
Solidiam zo lang op zich laten wachten. Daar is al meerdere malen om gevraagd. College laat weten dat 
de eerste nieuwsbrief  inmiddels  eerder deze week verstuurd is en dat in overleg met de griffie de 
nieuwsbrief vandaag in het raadsinformatiesysteem is geplaatst. Het CDA wil graag dat in de 
agendacommissie van gedachten wordt gewisseld over het “op tijd informeren van de raad”. De 
voorzitter zegt toe dit mee te nemen naar de agendacommissie. De termijnagenda en rappellijst 
toezeggingen en moties wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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5. Raadsvoorstel verzakking van en scheurvorming aan woningen in Zevenaar als gevolg van de 
droogte in 2018

De raad wordt voorgesteld kennis  te nemen van de ondernomen stappen ter uitvoering van de 
raadsmotie van 7 november 2018 en  in te stemmen met de voorstellen ter ondersteuning van getroffen 
inwoners en daarvoor een budget beschikbaar te stellen van 125.000 euro en dit te onttrekken aan de 
algemene reserve.

De heer De Hair spreekt namens Zwik 2.0 in op dit onderwerp. Hij laat weten dat er nog steeds veel onrust 
onder de gedupeerden is en verzoekt om aanvullende maatregelen voor de toekomst om herhaling van 
verzakking en scheurvorming te voorkomen. Inspreker verzoekt om een nadere invulling van het huidige 
voorstel door de regeling voor het afkoppelen van het hemelwater te verhogen van 250 naar 500 euro 
(vergelijking met gemeente Monferland) en door het college op te dragen met concrete 
maatregelen/onderzoek  te komen ten aanzien van vegetatie (bomen),  de legeskosten voor gedupeerden 
te reduceren,  te kijken naar de eerdere regeling voor gedupeerden uit 2006, maatregelen te nemen om 
het grondwaterpeil van voor de droge periode van de zomer 2018 te waarborgen (waterbekkens)  en in 
gesprek te blijven met gedupeerden en hen te blijven betrekken bij het vervolg. 

De fracties stellen enkele  vragen aan inspreker over:
- taxaties bij de gedupeerden
- het door het college informeren van gedupeerden over de WOZ-waarden

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- de schuldvraag: gemeente hoort borg te staan voor de veiligheid van de inwoners ook al ligt de schuld 
niet bij de gemeente
- de mogelijke “rek”  in de tegemoetkoming voor gedupeerden ten aanzien van het afkoppelen van het 
hemelwater
- beleid maken ten aanzien van het op peil blijven van de grondwaterstand; overleg met Waterschap 
hierover en afspraken maken; de grondwaterstand moet blijvende aandacht van het college houden, 
zeker gelet op de voorspelling dat de droogte nog lang niet voorbij is
- de ernst van de schade die is ingeschat op een bepaalde klasse; niet erger maken dan het is
- of gedupeerden een renteloze lening kunnen krijgen als ze geen herfinanciering voor elkaar krijgen bij 
hogere herstelkosten
- de subsidie voor gedupeerden die wel in het gedupeerde gebied zitten maar geen claim hebben 
ingediend. 
- het water in de bergbezinkleiding
- regentonnen voor inwoners
- wat inwoners zelf kunnen doen met regenpijpen en het informeren van inwoners hierover (informatie 
Montferland)
- het opnemen van veel water door eikenbomen/het rooien van bomen 
- het versneld instarten van het afkoppelen van regenwater zoals vermeld in de Watervisie
- een financiering voor mensen met een kleine portemonnee
- de houdbaarheid van het riool

Het CDA laat weten het voorstel te steunen. 



zaaknummer Z/19/332929 pagina  4 van 12

College
Het college laat weten dat er volgens hen een mooi aanbod ligt en dat Zevenaar verder gaat dan andere 
gemeenten in de tegemoetkoming voor gedupeerden en dat er een goed contact is onderhouden met het 
Zwik en dan ook enigszins verrast te zijn door de inspraak. Er is alleen gekeken naar gedupeerden die zich 
gemeld hebben en die echt iets aan hun woning willen doen. Heeft anders veel gevolgen voor de 
begroting. Montferland heeft andere financiering/begroting. Er is momenteel een onderzoek naar 
klimaatadaptatie en dat is een terugkerend thema bij alle projecten. 
Het college zegt toe:
-  nog contact met de gemeente Montferland op te nemen over het pakket van maatregelen ten aanzien 
van wat inwoners zelf kunnen doen. 
- na te kijken wat er met het water in de bergbezinkleiding gebeurt

Conclusie
Het onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.

8. Raadsvoorstel Economische visie de Liemers 2040 en opstellen Economische Agenda Zevenaar 
(Z/19/330129)

De raad wordt voorgesteld de concept Economische visie de Liemers 2040 vast te stellen en de benodigde 
middelen voor uitvoering van de bijbehorende uitvoeringsbegroting bij behandeling van de Kadernota 
integraal af te wegen en toe te kennen. 

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- de hoge ambities van de groei van de werkgelegenheid die in het voorstel genoemd is en de vraag of 
deze wel haalbaar is
- het ontbreken van ambitie/cijfers ten aanzien van de groei van werkgelegenheid voor mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt
- het verschil van ongeveer € 7.000 in de bedragen (€ 45.000 genoemd in het raadsvoorstel en € 52.016 in 
de concept-uitvoeringsbegroting) 
- de hoge kosten voor de programmamanager (€ 50.000); budget kan nuttiger ingezet worden
- de verschillen tussen de gemeenten, Zevenaar centrumgemeente
- het gebruik maken van de natuur, de ligging (grens Duitsland), boerencampings en kleine 
boerenbedrijven
- het ontbreken van speerpunten op het terrein van duurzaamheid en de werkgelegenheid op dit vlak
- bereikbaarheid  van de Liemers niet alleen via asfalt, maar ook door andere alternatieven
- het risico van onderlinge concurrentie tussen de gemeenten, de samenwerkingsbereidheid
- het  verstrekken van veel achtergrondinformatie bij het voorstel 
- focus té veel op toerisme, te weining op de maakindustrie
- het feit dat de ambitie gericht moet zijn op betaald werk en geen vrijwilligerswerk

College
College beaamt dat de programmamanager een forse investering is maar dat er diverse prijsopgaves zijn 
opgevraagd. College gaat kijken of er samenwerking gevonden kan worden wat de maakindustrie betreft. 
Er is vertrouwen in de samenwerking met de andere gemeenten. Duurzaamheid wordt meegenomen in 
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de regionale visie. Wat bereikbaarheid betreft doet EMZ (Emmerich, Montferland, Zevenaar) een 
logistiek onderzoek waarin dit thema wordt meegenomen. Uitkomst is in oktober.College beaamt dat de 
werkgelegenheidsambitie van 5% hoog is, maar dat deze gemonitord en geëvalueerd wordt. De raad zal 
hiervan op de hoogte gehouden worden.  

Het college zegt toe:
- dat er een antwoord komt op de vraag waar het verschil van € 7.000 in zit ten aanzien van de genoemde 
bedragen (€ 45.000 genoemd in het raadsvoorstel en € 52.016 in de concept-uitvoeringsbegroting).
- het bedrag voor de programmamanager terug te nemen en hier nog kritisch naar te kijken
- de vraag te beantwoorden hoe het precies zit met het bedrag van 1 euro per inwoner voor de oprichting 
Liemerse Ambassade (wijze van budgettering en of dit bedrag alleen geldt voor Zevenaar of voor iedere 
gemeente)

De fractie van de VVD stelt de vraag aan de overige fracties of  het indienen van een amendement ten 
aanzien van de kosten voor de programmamanager een optie is. 
De fracties van CDA en Lokaal Belang laten weten dit mee terug te nemen naar hun fracties. 

Conclusie
Het onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.

9. Raadsvoorstel Beleidskader Vrijetijdseconomie (Z/19/321789)

De raad wordt voorgesteld  het Beleidskader vrijetijdseconomie Zevenaar 2030 vast te stellen en  de 
benodigde middelen voor uitvoering van het Beleidskader vrijetijdseconomie Zevenaar 2030 bij 
behandeling van de Kadernota integraal af te wegen en toe te kennen. 

Mevrouw Croes spreekt namens Liemers ++ in op dit onderwerp. Inspreekster stelt voor:
-  het beleidskader vast te stellen onder het voorbehoud dat de prioritering van de conclusies en daarmee 
de inzet van de middelen in de herfst zal plaatsvinden  zodat de klankbordgroep de gelegenheid krijgt 
zich te buigen over de nadere invulling van de taakvelden  en de eindconclusies. 
- de toeristenbelasting voor 2020 niet te verhogen; andere delen van de vrijetijdseconomie dan  
verblijfsrecreatie ook te laten bijdragen aan de kosten; kiezen voor bedragen op basis van reële 
overnachtingen
- de mogelijkheid te verkennen om aan te haken bij Achterhoek Toerisme

De fracties stellen enkele  vragen aan inspreekster over:
- de participatie van de klankbordgroep 
- de toeristenbelasting nu inzetten om de sector te ondersteunen
- het eventueel vaststellen van het beleidskader in oktober 
- de vraag of de ambitie wel gerealiseerd wordt  als de toeristenbelasting verlaagd wordt

De heer Gelsing spreekt namens Recron in op dit onderwerp. Inspreker laat weten dat de uitwerking niet 
besproken is met de klankbordgroep; bij de hoofdlijnen is men wel betrokken geweest. Hij vraagt zich af 
of het nodig is om zoveel onderzoek te doen en vraagt zich af wat de grondslagen zijn voor de genoemde 
bedragen in tabel 2. Men is bereid een steentje bij te dragen, maar niet in deze omvang en in dit tempo. 
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Men wenst een scherpere focus op de financiën in het stuk en een aangepaste begroting/goede financiële 
onderbouwing  in oktober waarbij goed gekeken dient te worden naar de doelen. 

De fracties stellen enkele  vragen aan inspreker over:
- de oorzaak van het ontbreken van het vertrouwen van inspreker in het verdere traject
- de manier waarop de basis breder getrokken kan worden , bijv. door ook horeca-ondernemers, 
ondernemers Outlet en dagrecreatie mee te laten betalen en niet alleen de ondernemers met 
overnachtingen. 

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- de participatie en samenwerking met Liemerse partijen 
- of het voorstel ook in oktober op de agenda kan komen
- de mogelijkheid voor differentiatie in de toeristenbelasting (deze vraag wordt schriftelijk ingediend)
- de toerekening van de toeristenbelasting  
- waarom Doesburg niet hierin meegenomen is 
- de mogelijkheid om het verhaal  ten aanzien van de dekking (kosten/baten) via een amendement uit het 
voorstel te halen
- of er bij de financiering rekening gehouden is met mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt, het 
gaat hier om seizoensgebonden werk en de ambitie op dit vlak is wel laag (1,8%)  (de vragen hierover 
worden schriftelijk ingediend) 

College
Er is bewust gekozen voor 2 fases. De eerste is de analyse-fase, deze fase is de uitvoeringsagenda n.a.v. 
de input die opgehaald is. Het is de bedoeling om de uitvoeringsagenda nog op te pakken met insprekers 
en andere partijen/stakeholders. Er is nog geen prioritering opgenomen. Pijnpunt zit in het drukken van 
de toeristenbelasting op de verblijfsrecreatie. Westervoort en Duiven gaan ook meebetalen. 
Het college zegt toe nog te kijken naar het vermelde bedrag van € 80.000,00 in de tabel, dit bedrag 
correspondeert niet met het genoemde bedrag in de Kadernota

Conclusie
Het onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.

6. Raadsvoorstel Alternatieve locatie voor de vestiging van een metaalhandel op BusinessPark 
7Poort

De raad wordt voorgesteld om  kennis te nemen van de alternatieve locatie voor de vestiging van een 
metaalhandel op BusinessPark 7Poort en  in te stemmen met de realisatie van de infrastructuur, benodigd 
voor de ontsluiting van deze alternatieve locatie en daarvoor een budget beschikbaar te stellen van 
240.000 euro en dit ten laste te brengen van de grondexploitatie Zevenaar Oost

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- het aanzien van BusinessPark 7Poort
- de ruimte in de GREX hiervoor (deze vraag wordt schriftelijk ingediend)
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- de verplaatsing naar de achterkant
- de effecten in de toekomst wat de infrastructuur betreft 
- wat de consequenties/mogelijk nadelige gevolgen voor de verkoop van de gronden zijn bij een mogelijk 
faillissement  (deze vraag wordt schriftelijk ingediend) 
- wat er gebeurt als er  zich weer een soortgelijk bedrijf aanbiedt; niet meer op diezelfde plek een 
gelijksoortig bedrijf
- relatie met de Outlet
Vanuit de commissie is er behoefte aan juridisch advies op dit vlak, dit verzoek kan via de griffie ingediend 
worden. Er wordt nog een technische vraag ingediend over een soortgelijk bedrijf in het buitengebied. 

Sociaal Zevenaar laat weten in te kunnen stemmen met het voorstel. 

College
College laat weten dat er geïnteresseerde partijen zijn voor de gronden van het metaalbedrijf. Het effect 
voor de toekomst moet nog blijken. Een en ander heeft geen effect op andere bedrijven. Het is een 
minder-zicht locatie met veel “warehouse”. College kijkt naar de risico’s en hoe dit in de toekomst 
aangepakt kan worden in bijv. bestemmingsplannen/milieuvergunningen. Bij het aanpassen van 
beleidskaders komt het college in de raad hierop terug. 

Conclusie
Het onderwerp wordt als HAMERSTUK  doorgeleid naar de raadsvergadering.

Raadsvoorstel Kadernota 2020-2023 (Z/19/329940)

De raad wordt voorgesteld  in te stemmen met de inhoud en de voorstellen zoals deze zijn opgenomen in 
de Kadernota 2020-2023 en  de Kadernota 2020-2023 vast te stellen.

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- of dit wel het juiste moment is om de Kadernota vast te stellen en dit niet beter over de zomer heen 
getrokken kan worden
- het niet inzichtelijk zijn van de keuzes/denkrichtingen; het college dient zelf keuzes te maken om tot een 
sluitende begroting te komen
- op naar aardgasvrij 2040; moet pilot Riverparc nog wel gestart worden? 
- aandacht voor het tekort aan betaalbare sociale huurwoningen en starterswoningen
- het stimuleren van de Duitse taal op scholen 
- de hoogte van de groei van de werkgelegenheid in de recreatieve sector en de realiteit van deze groei
- schoonmaken toeristische infrastructuur
- stand van zaken energietransitie en CO2-reductie en moeten we hier nog wel aan vasthouden gelet op 
de bezuinigingen
- de door de uitspraak van de Raad van State inzake stikstof-uitstoot veroorzaakte vertraging voor de 
verbreding van de A12,de doortrekking van de A15 en de ontwikkeling van de bedrijven op 7Poort en 
andere alle bedrijven 
- het omruilen van de inrichting  van het Raadhuisplein voor het herinrichten Markt en Muldershof
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- de vermindering van regeldruk voor het midden- en kleinbedrijf
- de afschrikkende werking van de verhoging van de toeristenbelasting en hoe dit zich verhoudt met de 
rest van de regio
- stand van zaken Carvium Novum
- vervanging atletiekbaan: levensduur toplaag sandwich
- het al dan niet in evenwicht zijn van de Zevenaarse bijdrage aan de GR streekarchief E-Depot met de 
bijdrage van de andere deelnemers
- verbeteren routestructuur Oud-Zevenaar en De Breuly
- verhogen van het budget voor stedenbanden
- het al dan niet realiseren van het 2e viaduct 7Poort, gelet op de huidige financiële situatie
- of het verstandig is om het marketingplan stad Zevenaar pas op te stellen nà de herinrichting van het 
centrum, ook in combinatie met de ontwikkeling van de Outlet op 7Poort
- de commissie op de hoogte te houden van ontwikkelingen betreffende Fairtrade (bv. bij de stand van 
zaken duurzaamheid) 
- het aantrekken van jeugd door betaalbare starterswoningen te bouwen of een pilot goedkoop bouwen 
te starten
- het ontbreken van beleid ten aanzien van het Warmtenet
- uitwijkhaven Spijk/Giesbeek
- de data-analyse ten aanzien van tekorten jeugdzorg/Wmo

Nb. de ter vergadering gestelde technische vragen die niet ter vergadering zijn  beantwoord, zullen 
schriftelijk ingediend worden. 

College
Het college laat weten dat wethouder Winters - vanwege zijn kennis over informatisering (ICT en 
datagedreven sturing)  en het feit dat hij een grotere afstand tot de de materie en de medewerkers heeft -  
tijdelijk de taak op zich neemt om met oplossingen te komen voor de financiële opgave binnen het sociaal 
domein, Jeugd en Wmo .Wethouder Van Loon blijft beleidsinhoudelijk verantwoordelijk voor Jeugd en 
Wmo. 
In september zullen de keuzes  aan de raad voorgelegd worden 

De SP geeft aan in de raadsvergadering terug te komen op deze mededeling.

Het college zegt toe:
- het overzicht toeristenbelasting van andere gemeenten aan de raad toe te sturen
- na de zomer ontvangt de raad de evaluatie ten aanzien van de VANG-doelstelling 
- er volgt binnenkort een update ten aanzien van het viaduct 7Poort 

Conclusie
Het onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.
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10a. Raadsvoorstel jaarrekening 2018 en begroting 2020 Reinigingsdienst De Liemers (Z/19/330325)

De raad wordt voorgesteld  een zienswijze in te dienen op de jaarrekening 2018 en de begroting 2020 van 
Reinigingsdienst De Liemers om de kostenstijging in de begroting 2020 geen effect te laten hebben op de 
ophaalfrequentie van het restafval. 

10b. Stukken AB-vergadering Reinigingsdienst De Liemers 26 juni 2019

Conform de gedane toezegging zijn  de AB-stukken van de RDL geagendeerd voor de commissie Ruimte. 
De commissie kan de AB-leden input meegeven.

10c. Locatiekeuze aanbiedstation

De locatiekeuze aanbiedstation (7Poort of Matjeskolk en andere overwegingen) komt aan de orde in de 
AB-vergadering van de RDL op 26 juni a.s. Het onderwerp is geagendeerd op verzoek van de heer B. 
Kagei, AB-lid van de RDL. 

Punt 10b en 10c:
De heer Kagei geeft aan de hand van uitgedeelde hand-outs ter vergadering een korte uitleg over de 
excursie naar de DAR  en verneemt graag de gevoelens/wensen vanuit de commissie/fracties ten aanzien 
van de locatiekeuze van het aanbiedstation. Besluit wordt genomen door de RDL. Tot 26 juni a.s. hebben 
de commissieleden nog de tijd om hun standpunten in te dienen. 

Commissie
Iedere fractie geeft zijn standpunt ten aanzien van de locatiekeuze van het aanbiedstation:
- SP: voorkeur gaat uit naar de beste locatie met de minste kosten
- Sociaal Zevenaar: voorkeur voor het beste systeem voor de laagst mogelijke prijs (overlast? pasjes?)
- PvdA: stipt enkele punten aan die van belang zijn voor de locatiekeuze: scheiden vracht- en 
personenverkeer, verkeersproblematiek Edisonstraat: voldoende oprijruimte bij de gekozen locatie, 
aandachtspunt is de verkeersafwikkeling op zaterdag in combinatie met Outlet, eerlijk en goed tarief
- CDA: voorkeur voor 7Poort; goede bereikbaarheid/verkeersstromen
- VVD: aandacht voor inwoners Spijk, Matjeskolk dan wel erg ver weg; in stand houden aanbiedstation 
Lobith om zwerfafval en dumpingen te voorkomen
- Lokaal Belang: geen voorkeur; toestroom- en parkeerprobleem van belang; voorlopig handhaven 
aanbiedstation op Gelders Eiland
- D66: voorkeur voor 7Poort, Maatjeskolk niet geschikt wat aanvoerstromen betreft
- GroenLinks: voorkeur voor 7Poort, locatie is centraler voor de randdorpen; financieel is de discussie ten 
aanzien van de tarieven (liever per kilo dan per kuub) interessant
 
Punt 10a:
Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- de taal- en rekenfouten in het voorstel, komt niet professioneel over
- of er nog wat te verdienen valt aan de inkomenskant (ijzer?)
- welke maatregelen er genomen zijn ten aanzien van de hoge verwerkingskosten van grote 
hoeveelheden aangeboden autobanden en klein chemisch afval
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- de ophaalfrequentie: gaat het restafval wel goed gescheiden worden bij een ophaalfrequentie van 4 
weken?  Eerst onderzoek september afwachten. Over de ophaalfrequentie zijn de meningen van de 
fracties verdeeld.
- opheldering van de kosten van € 64.000
- het ontbreken van een oplossing voor luier-scheiding
- het handhaven van de duobakken 

College
College gaat kijken hoe het precies zit met de hogere wordende verwerkingskosten van autobanden en 
klein chemisch afval. College laat weten eerst de evaluatie af te wachten vóórdat de ophaalfrequentie 
wordt gewijzigd. Het streven is om het aanbieden van afval te verlagen, maar ook dat kost geld. 
Het college zegt toe nog na te gaan of de vermelde cijfers in het voorstel wel kloppen.

Conclusie
Het onderwerp wordt als HAMERSTUK  doorgeleid naar de raadsvergadering.

11. Raadsvoorstel Verordening Toekomstbestendig Wonen Gelderland, gemeente Zevenaar 

De raad wordt voorgesteld om: 
1. de Verordening Toekomstbestendig wonen Gelderland, Gemeente Zevenaar vast te stellen; 
2. gelijktijdig met het vaststellen van de Verordening Toekomstbestendig Wonen Gelderland, gemeente 
Zevenaar, de Verordening Duurzaamheidslening 2019 in te trekken en het bijbehorende revolverend 
fonds (totaal 1.020.000 euro) over te hevelen naar de Verordening Toekomstbestendig Wonen 
Gelderland, gemeente Zevenaar; 
3. het revolverend fonds met een bedrag van 500.000 euro te verhogen tot een totaalbedrag van 
1.520.000 euro voor de uitvoering van de Verordening Toekomstbestendig Wonen Gelderland, gemeente 
Zevenaar. 

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- het feit dat hiermee een veel grotere groep burgers bereikt wordt om de energiedoelstelling 2040 te 
halen
- asbestsanering ( is achterhaald)  en de dekking van de € 500.000;  1e Kamer is niet akkoord gegaan
- iedere lening is toch een lening 

College
Het college stelt vast dat met dit voorstel voor iedere portemonnee toch een mogelijkheid is om in het 
eigen huis te investeren. 

Conclusie
Het onderwerp wordt als HAMERSTUK  doorgeleid naar de raadsvergadering.
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12. Stand van zaken A15/A12

Vanwege de importantie en impact van dit ruimtelijke project staat dit onderwerp als terugkerend 
onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijn over de 
ontwikkelingen, voor de commissie is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van 
onderling overleg.

Het college geeft een korte terugkoppeling over de positieve feedback van bewoners over de 
communicatie ten aanzien van het afsluiten van de Arnhemseweg. Er zijn veel files op de A12 en er zijn 
momenteel diverse expertmeetings hierover met bijv. een expert uit Amerika. Zodra daar een verslag van 
is zal het college dit aan de raad sturen. 

13. Stand van zaken duurzaamheid 

Vanwege de importantie en impact staat dit onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De 
portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijnen  over de ontwikkelingen, voor de commissie 
is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

Het college laat weten dat de informatiekaarten van de Nederlandse Vereniging voor Raadsleden ten 
aanzien van de Energietransitie in de duurzaamheidsmap in Ibabs zijn gezet. Hierin kan de commissie 
lezen wie wanneer aan de lat staat wat de energietransitie betreft en ze roept de commissie op deze 
kaarten te raadplegen. Eventueel kan men hierover met de portefeuillehouder in gesprek gaan. In 
oktober vindt hierover een brede participatiebijeenkomst met diverse partijen plaats zoals eerder in dit 
verslag vermeld. 

14. Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde ingediend.

15. Mededelingen portefeuillehouders (college)

Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente mededelingen te doen.
Mededelingen:
- Huize Mathena is 12 juni jl. verkocht aan Solidiam en college gaat met hen in gesprek over de staat van 
het gebouw
- Het persbericht inzake de gunning van de afvalverwerking regio Arnhem aan het bedrijf Attero wordt 
voorgelezen. Het persbericht zal nog aan de raad beschikbaar worden gesteld.
- De omgevingsvergunning Outlet is onherroepelijk geworden. In de vakantieperiode zal met de bouw 
begonnen worden.
- Met het Waterschap is gesproken over de eigendomsrechten ten aanzien van een fietsveilige verbinding 
Spijk. Waterschap wil niet spreken over het overdragen van eigendommen naar de gemeente, maar wil 
wel constructief meedenken over een tijdelijke voorziening voor de fietsveiligheid. Een en ander is lastig 
in verband met de PAS (overnachtingshaven), maar college gaat ermee aan de slag.
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16. Rondvraag 

De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.De fracties stellen vragen 
over:
- een brief op de lijst ingekomen stukken inzake de koppeling tussen de Bem en de Stede; college is in 
gesprek met de school en de omgeving
- de woningmarkt/woningcontingenten: de aantallen voor het bouwen en de vraag daarbij of een en 
ander nog past in onze aantallen en of we binnen de afspraken blijven; college laat weten vast te houden 
aan de afspraken die er zijn en die zijn gericht op het contingentenbeleid. Er is wel een opgave in 
Zevenaar, het staat dus wel ter discussie. College komt hierop terug bij de bespreking van 
raadsinformatiebrief “2019-059 Woonruimteverdeling Gemeente Zevenaar”  hierover in de commissie 
Ruimte van september die op verzoek van de fractie van Sociaal Zevenaar zal worden geagendeerd. 
- glasvezel buitengebied: één partij heeft al 50%. Wat gebeurt er als een andere marktpartij 30% heeft? 
College laat weten dat marktpartijen moeten voldoen aan randvoorwaarden, het is geen inkooptraject. 
College wil niet vooruit lopen op strategieën. 

17. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 23.15  uur.


